
Zápis ze společné schůze výboru klubu a kontrolní komise (dále jen KK)
konané dne 3.10.2021 v Prostějově

Český svaz chovatelů, Klub Mbh

Společnou schůzi výboru a KK svolal rozesláním pozvánek v el. podobě a vedl předseda 
klubu př. Kaiser
Schůze zahájena dne 3. října 2021 v Prostějově v 9:00 hod. 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Přítomni: 
Výbor: př. Kaiser Michal, Vytrhlík Václav
KK: př. Brabec Jaroslav
Prezenční listina je uložena u jednatele klubu
Omluveni: př. Zbraněk, Hénik, Matúšů, Mgr. Nečasová, Duchoň

Program:
1/ Zahájení
2/ Zpráva předsedy klubu
3/ Zpráva jednatele klubu
4/ Plnění úkolů uložených na minulé výborové schůzi
5/ Zpráva registrátora
6/ Rozdělení úkolů na speciálku v Pv
7/ Diskuse
8/ Usnesení
9/ Závěr

K bodu 1:
Společnou  schůzi  výboru  klubu  s  KK zahájil  a  vedl  předseda  klubu.  Přivítal  přítomné a
konstatoval,  že  členů výboru je  málo,  tak rozhodl  počkat  15 minut,  jestli  se ještě někdo
nedostaví. Nestalo se, takže v 9.15 schůzi zahájil. 

K bodu 2:
Předseda klubu př. Kaiser poděkoval př. Brabcovi za zajištění klidného místa pro konání 
schůze. Dále poděkoval př. Vytrhlíkovi, že přebral funkci jednatele po příteli Mejzlíkovi. 
Vyjádřil naději, že se letos klubová speciálka uskuteční v domluveném termínu 6.11. 2021. 
Informoval přítomné o pracovní poradě ohledně registračního řádu, které se zúčastnil 19.9. 
při CVMK. V sobotu 2.10.  se konala ústřední konference delegátů sekce chovatelů králíků, 
které se za klub zúčastnil jednatel klubu.Př. Kaiser Informoval přítomné, že na speciálku 
pozval předsedu a místopředsedu OO Prostějov. Připomenul rozhodnutí výboru o změně 
věnování poháru na CVMK. Původně bylo dohodnuto, že klub věnuje pohár na nejlepší 
kolekci Mbh. Začátkem září předseda klubu oslovil zbývající členy výboru. Navrhl místo 
jednoho poháru darovat poháry 2 a to pro nejlepší 1,0 a 0,1. Důvod byl ten, aby nejlepší 
kolekce nezískala 2 poháry, protože byl předpoklad, že tato kolekce získá titul MČR a ostatní
by vyšli naprázdno. Ostaní členové tuto změnu podpořili. Na závěr své zprávy shrnul CVMK 
v Přerově. Na CVMK bylo přihlášeno 8 kolekcí a 1 jednotlivec. Jedna kolekce byla vystavena
naším mladým chovatelem Pavlem Matúšů ml., takže tato byla umístěna mezi ostatní mladé 
chovatele. Ostatní králíky posoudil př. Koláček. Vystavili pouze členové klubu (př. Kvapil, 
Matúšů st., Nečasová, Zbraněk).  Př. Vytrhlík přihlášené králíky nedodal. Titul MČR i oba 
poháry získal př. Kvapil. Prodejních králíků bylo celkem 11, prodali se 4, konkrétně 2 
nečlenům klubu. 



K bodu 3:
Jednatel se zúčastnil za klub ústřední konference delegátů sekce chovatelů králíků, 
informoval výbor o jejím průběhu. Byl schválen návrh nového registračního řádu.

K bodu 4: 
Vyhodnocení plnění úkolů uložených dne 29 .5. v Němčicích provedl předseda klubu.
- faktura za poháry na CVMK předána pokladníkovi + výřez katalogu, kdyby někdo požádal o
příspěvek na klecné na CVMK
- předseda oznámil př. Vytlačilovi, že byl přijat do klubu a uvedl ho do seznamu členů klubu 
na našich stránkách
- posuzovatel př. Martinec zajištěn, smlouva podepsaná
- s př. Šimkem domluveno, že udělá na speciálce nové fotky
-registrátor písemně seznámil výbor s počty králíků v regeneraci
- společný výbor s KK byl řádně svolán 
Všechny uložené úkoly byly tedy splněny

K bodu 5:
Zprávu  za  nepřítomného  registrátora  přednesl  předseda,  kterou  mu  př.  Matúšů  zaslal
mailem. K dnešnímu dni registrováno 263 králíků.

Souhrn registrace REGENERAČNÍHO KŘÍŽENÍ 2020 – 2021. dle podkladů dodaných 
zúčastněnými chovateli.

Do regeneračního křížení se zapojili čtyři členové našeho klubu.
Jmenovitě: př.Václav Vytrhlík  doposud registroval v generaci F1- 17 králíků a v generaci  
F2-3.králíky.Použita Aljaška.
                    př. Kaiser  Michal    doposud registroval 2020 – 7 králíků a 2021 – 21 králíků 
použit Nč.
                    př. Mgr. Nečasová Marcela 6 králíků F1, má už i F-3, ale už je registrovat 
nebude. Použita Aljaška.
                    př. Matúšů Pavel registroval 20 králíků F1 a v generaci F2 – 9 králíků, F3 zatím -
2 králíky. Použita Aljaška.

K bodu 6: 
př. Brabec: příprava klecí, zajistit občerstvení a místo na členskou schůzi, štítky na poháry 
(poháry máme z loňska)
př. Vytrhlík: dárky pro oslavence, vyhodnocení klubové soutěže (3 členné kolekce), drobné    
občerstvení 
př. Kaiser: výstavní přehled, rozeslat členům přihlášku na speciálku, napaječky pro králíky, 
soupisový arch na klubovou soutěž, nové typizační kódy, zajistit oceňovací lístky
Typizační komise: př. Zbraněk, Foltýn, Matúšů st., Kaiser
Př. Nečasová, Brabec Duchoň – revize pokladny
Fotodokumentace: př. Šimek

K bodu 7:
- př. Kaiser představil nové typizační kódy, provede úpravy, na kterých se přítomní dohodli
- přítomní se dohodli, že členský příspěvek zůstane i příští rok 200,- Kč
- dohodnuto vydání IZ do konce roku



K bodu 8:
Výbor klubu bere na vědomí :  

- zprávu předsedy klubu
- zprávu jednatele klubu
- zprávu registrátora

Výbor klubu ukládá:

- př. Kaiserovi po vypracování a ověření zápisu jej umístit na webové stránky našeho 
klubu

- předsedovi rozeslat členům klubu pozvánky na výroční členskou schůzi a přihlášky 
na speciálku

- všem přítomným zajistit úkoly dle bodu 6
- předsedovi požádat ostatní členy klubu o příspěvky do IZ
- předsedovi vydat IZ do konce roku

K bodu 9:
Předseda klubu poděkoval přítomným za účast na dnešní společné schůzi výboru a KK.
Schůze byla ukončena 3.10.2021 v 11: 20 hod.
 
Zápis sepsal dne: 3.10. 2021: Michal Kaiser, předseda klubu
Zápis ověřil dne:   7.10. 2021: Václav Vytrhlík, jednatel klubu


